
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 34

Hvilke kommunetyper har typisk oplevet stigning i den kommunale medfinansiering til

sundhedsområdet og derfor henvendt sig til KL og/eller Økonomi- og Indenrigsministeriet

(m.h.t. definition af kommunetype henvises til den inddeling ØIM selv bruger i sin landdi-

striktsredegørelse)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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